

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2007-03-29

Tid: Torsdag 2007-03-29

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-representant:	Martin Bergman
SNF-ordförande:	Moa Berglund
Farmordförande:	Oskar Karlsson
Focumateriordf:	Mattias Tjus
Asp:	Karin Elam
Asp:	Jonas Einarsson

§1. Mötets öppnande

Henhan kunde meddela att 54% av f:arna går ut på 8 år och att Chalmersnittet är 60% (på 8 år).

§2. Runda Bordet

- Holma har ordnat med bilfakturor. Ska ta tag i bokföringen under lovet.
- Henhan har gjort en aspmallista efter vissa påtryckningar från gnälliga aspar. Har varit på SU-möte och diskuterat jämställdhet. Har varit på möte med Cederwall, studievägledaren, kuratorn och jämställdhetsansvarige på kåren. Johan Lodin har gjort en enkät med frågor om det sociala livet på F där endast F1 svarat. 97% trivs bra men endast 50% vågar ställa frågor till föreläsaren.
- Foc har lagat Whitewater men det höll tydligen inte så länge. Kan vara Antons fel. Ska ha någon form av aspnig. Antalet sittande som ska gå av är ännu oklart, beror på vilka som aspar.
- Farm planerar en arbetsmarknadsdag till hösten.

- DP har haft pubbrunda. De hade för många aspar i förhållande till arbetsbördan men det ser ljusst ut inför nästa års DP. Ligger lite lågt med arbete just nu: 3 är bortresta, 3 spexar och Kajsa är ensam kvar.
- NollK har haft kontakt med Cederwall angående antagningsprovet och hur man ska anmäla sitt intresse för att vara med på aktiviteterna efteråt.
- SNF har haft cocktailparty. Det var väldigt få som kom och de funderar på hur de kan vända trenden. De har utvärderat räknestugorna men ej sammanställt utvärderingen. Moa har varit på UU-möte. IT-service vill att det i snitt ska vara 8 studenter/dator. Idag är det 6.7 vilket gör att en del datorer kan komma att försvinna. De ska bli mer tillgängligt att kunna använda datorer på andra sektioner. Datasalarna ska vara upplåsta under dagtid.
- Chris ska sätta upp affischer för att locka folk till att ordna en mastermottagning. Håller på med sitt hemliga projekt.
- Karin har varit på möte om World Wide-antagningen och om masterprogrammen.

§3. Fondera pengar för möbler

I reglementet står det att F-fonden är till för att köpa saker till sektionen när det behövs. Vi diskuterade om det är bra att starta en ny fond där pengarna endast ska gå till möbelinköp. Holma ska kolla upp priser till nästa möte.

§4. Alkoholtillstånd

Måste vara tydliga med att sällskap som lånar Focus inte kan söka alkoholtillstånd utan att kontakta styret/DP först. DP ska skriva in det i kontraktet.

§5. Jana

Jana fyller 50 år och bör firas. Ärik och Oskar ska fixa en blomma från styret.

§6. Mötets avslutande

Ett möte med få punkter som med en del skvaller lyckades ta lång tid. Väldigt trevligt då timmarna till påsklov räknas ner. (sekr.anm.)

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare